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Zápis z jednání školské rady ze dne 28. 4. 2025 

 

Přítomní členové ŠR: 

- za zřizovatele školy:  L. Alinčová, V. Doležilová, N. Kolomičenková 

- za zákonné zástupce žáků: T. Lachman, L. Šantora, P. Žebráková 

- za pedagogy:   K. Círová, J. Holec, J. Kopáčová 

Hosté:    M. Matějková (předsedkyně spolku Patron), E. Vízková 

 

Program 

1. Možná řešení prostoru před historickou budovou ZŠ – výsledek práce dětí v rámci 

projektových dnů v ZŠ (E. Vízková jako host) 

2. Výsledky dopravního průzkumu v okolí školy (V. Doležilová) 

3. Stavební rozvoj školy – dostavba (L. Alinčová) 

4. Počty přihlášených dětí k zápisu (1. ročník), k přestupu (vyšší ročníky, hlavně do 6. a 8. 

ročníku) a k přijímacímu řízení na víceletá gymnázia (J. Kopáčová) 

5. Kamerový systém ve světle metodiky ÚOOÚ z ledna 2025 (J. Holec) 

6. Návrh na změnu školního řádu (J. Kopáčová) 

V. Doležilová přivítala přítomné a oznámila, že na členství v Radě školy rezignoval Petr 

Mozola. Místo něj vedení MČ Praha Kunratice dne 2. 4. 2025 jmenovalo Mgr. Natalyi 

Kolomičenkovou. 

Add 1 

E. Vízková představila návrhy dětí k možnému řešení prostoru před historickou budovou ZŠ 

mezi ulicemi Předškolní/Krameriova a Vavákova. L. Alinčová upozornila na povinnost zajistit 

průjezd pro vozidla IZS a informovala, že přibližně za 2 týdny bude kolem dvou prvních stromů 

namontováno sezení ze dřeva. J. Kopáčová poukázala na to, že prostor se nachází mimo areál 

školy, tudíž se na něj nevztahuje školní řád. Škola tak není za děti odpovědná. 

Další případné dovybavení prostoru bude probíhat až následně a to jednoduššími prvky (např. 

kresba skákacího panáka). 

Add 2 

V. Doležilová seznámila přítomné s výsledky dopravního průzkumu okolí školy, který zadala 

kunratická radnice. Překvapivě vyplynulo, že největší ranní dopravní zátěž především v ulici 

Za Parkem a Předškolní/Krameriova způsobují rodiče dětí bydlící v docházkové vzdálenosti 

800 až 900 m od školy. K. Círová poukázala na projekt Bezpečná cesta do škol (dopravně 

bezpečnostní úprava tras po kterých chodí děti do školy). 

Řešením je přesvědčit rodiče a děti z této oblasti Kunratic, aby chodili do školy pěšky, případně 

využívali MHD. 

Add 3 

L. Alinčová oznámila, že byl ve výběrovém řízení vybrán zhotovitel výstavby nové tělocvičny. 

Nabídku podalo 6 firem. Nejnižší cenu nabídla spol. CL-EVANS s. r. o. s cenou 87 663 410,46 

Kč. V nejbližších dnech bude podepsaná Smlouva o dílo. Samotná stavba začne 18. srpna 2025, 

kdy by již dle sdělení J. Kopáčové měly být ukončené příměstské tábory. Předpokládané 

ukončení stavby je 31. srpna 2026. 
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Add 4 

J. Kopáčová sdělila, že v rámci zápisu bylo podáno 106 žádostí o přijetí. Z toho je 86 dětí 

s trvalým pobytem v Kunraticích, 11 dětí mimo Kunratice. Zákonní zástupci 9 dětí podali 

žádost o odklad. Na osmiletá gymnázia se přihlásilo 27 dětí, na šestiletá asi 17. Výsledky 

přijímacích zkoušek na víceletá gymnázia budou známy ve druhé polovině května. 

Add 5 

J. Holec informoval, že v lednu byla vydána metodika ÚOOÚ ke kamerovým systémům ve 

školách. L. Alinčová informovala, že již byla zadaná studie proveditelnosti, kde je vysoký důraz 

kladen na 12 požárních únikových cest (dveře), které se nesmějí z důvodu bezpečnosti zamykat 

(nejdou otevřít pouze zvenčí). Zadání je konzultováno s ředitelem školy a je zajištěno 

financování ze strany pražského magistrátu. 

Add 6 

J. Kopáčová uvedla jako důvod návrhu na změnu doporučení policie týkající se omamných a 

návykových látek. V. Doležilová a N. Kolomičenková upozornily na omezení oproti 

stávajícímu stavu a na předpokládaný rozpor s několika zákony. J Kopáčová navrhla propojení 

obou s K. Fořtovou a T. Titěrou za školu, aby se společně tématu věnovali. J. Kopáčová navrhla 

též změnu úhrady za družinu od příštího školního roku.  

 

Příští jednání Rady školy se bude konat 1. září 2025 v 18,00 hod na radnici 

 

Zapsala: Lenka Alinčová    Veronika Doležilová 

          předsedkyně RŠ 

 

 


